
 

Referat af bestyrelsesmøde den 8. juli 2017, i Jagtborgs Grundejerforening. 

 
Deltagere: Aksel Hansen, Christian Hansen, Hans Thaysen, Henrik Brade Johansen, Ole Iversen, 
Vibeke Specht og Torben  
 
Fraværende:. Christian Hansen fra punkt 4. 
 
 
1: Godkendelse af dagsorden, og eventuelle tillægspunkter. 
 
Dagsorden godkendt uden ekstra emner. 
Christian oplyste, at han var nødsaget til at forlade mødet tidligt, hvorfor dagsordenens punkter blev 
prioriteret i en anden rækkefølge. 
 
 
2: Konstituering efter generalforsamling 2017, vedtægternes § 12. 
 
 Valg af næstformand: Aksel Hansen genvalgt. 
 Valg af sekretær: Vibeke Specht genvalgt. 
 
 
7. Næste møde. 
 
22. oktober 2017, kl. 10.00, hos Ole på Koglevej. 
 
 
3: Gensidig orientering, samt opfølgning og drøftelse af de løbende forretninger. 
 
Opfølgning på generalforsamling, beskæring: Vi beskærer kun i kørebanens bredde, da det mange 
steder er usikkert om vejen har forskudt sig i forhold til vejskel. For ikke at risikere at entreprenøren 
klipper i bevoksning der står på privat grund, instrueres han om at holde sig til kørebanens bredde. 
 
Der er observeret fire nye tilfælde af ulovlige hegn. 
Endvidere ses forliget i hegnssagen Enebærvej 1 ikke for opfyldt. 
Christian tilskriver de pågældende medlemmer. 
I spørgsmålet om Enebærvej 1, er bestyrelsen indstillet på at indlede et nyt søgsmål, såfremt forliget 
ikke opfyldes. 
 
 
4: Vejenes tilstand v/Hans 
 
Asfaltvejene er flere steder meget slidte. Hans gennemgår vejene i oktober med entreprenør. 
 
Rabatter slået og grusveje ordnet. 
 



 

 
5: Grøfternes tilstand v/Aksel. 
 
Grøfter er renset og vandet løber fint alle steder 
 
 
6: Økonomi v/Ole 
 
Økonomien ser sund ud, og der er et overskud på 300.000 kr. 
 
 
Referent: Vibeke Specht 


